
 
 
 

MOTIE 
Cloetta – Motie van afkeuring 

 
 
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 21 september 2023, gehoord hebbende 
de beraadslagingen. 
 
Constaterende dat: 

• Er rondom het dossier Cloetta veel  onrust en onzekerheid heerst bij omwonenden omdat er 
voor hen een onverwachte grote ontwikkeling gaande is in hun omgeving; 

• Er bij  omwonenden en diverse raadsleden niet het gevoel heerst dat er conform het 
collegeprogramma "zij aan zij en open en transparant” is en wordt gecommuniceerd; 

• Het college en de raad beide zeer uitgesproken zijn om de komende jaren te werken aan een 
betrouwbare overheid met als gevolg een hogere opkomst bij de volgende 
gemeenteraadsverkiezingen; 

• Vragen vanuit de raad niet, niet volledig of niet op tijd beantwoord worden (meer dan 10x uitstel 
van beantwoording van vragen); 

• De raad niet in alle gevallen tijdig of op de juiste momenten is geïnformeerd; 

• Bewoners niet opgezocht zijn zoals het college wel pretendeert te doen; 

• Uitgangspunten lopende het proces wijzigen en dit voor veel vragen en verwarring zorgt; 

• Er ondanks dat  diverse stukken al voorliggen er nog geen definitieve duidelijkheid is voor 
bewoners en raadsleden over de MER, Interne stikstof saldering en geurhinder; 

• Uit de beantwoording van de vragen 126-2023 “Overleg in Cloetta dossier” blijkt dat het college 
nog steeds niet voornemens is een proactieve houding aan te nemen wat betreft het in gesprek 
gaan met  inwoners. 

• De informatie en communicatievoorziening vanaf het begin van de behandeling niet op orde is 
geweest; 

• Het coördinatiebesluit is aangenomen als politiek besluit onder de voorwaarde dat een compleet 
MER onderzoek zou plaatsvinden. En dit MER onderzoek nog steeds niet is uitgevoerd. 

 
 
Overwegende dat:  

• Er een (sociale) plicht ligt bij het college om bij grote dossiers zoals deze met enige regelmaat 
omwonenden te informeren; 

• Het tijdig en met regelmaat in gesprek gaan met de inwoners in een dossier zoals dit de onrust 
en zorgen bij de bewoners weghaalt en de weerstand verlaagt en het begrip verhoogt; 

• Een volledige en tijdige beantwoording van raadsvragen, niet alleen de raad aangesloten en in 
positie houdt, maar ook de meelezende bewoner (extra en) tijdig informeert; 

• De gemeente een goede brug kan zijn om bewoners en ondernemer dichter bij elkaar te 
brengen; 

• De raadsvragen 128-2023 interne saldering stikstof van 9 augustus en de beantwoording daarvan 
bepalend zijn voor de vervolgstappen in het proces; 

• Het vertrouwen wordt aangetast in de politiek en bestuur. Tussen raad - college - burger en dit 
juist niet is wat we wensen; 

• Het college bij het voortzetten van de coördinatieregeling zonder het uitvoeren van een 
compleet MER onderzoek een unanieme opdracht van het hoogste orgaan van onze gemeente 
(de gemeenteraad) negeert. 

 

 

 



 

 

 

Besluit de raad:  

 

1.  Zijn afkeur uit te spreken over het tot nu toe gevolgde proces. En spreekt uit dat het college in 

strijd handelt met algemene beginselen van behoorlijk bestuur zoals o.a. zorgvuldigheid,  

redelijkheid, vertrouwensbeginsel en zekerheid. 

 

Namens, 

 

De Roosendaalse Lijst, Sjef van der Touw 

De PvdA Roosendaal, Paul Klaver 

 


